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دنيا  حيدري

سرنوشت پاس بيخ گوش پيكان
پيكان در مشهد! شوخي و ش��ايعه  آن هم قشنگ نيست. با وجود اين، 
كاش در حد همان شايعه بماند و از آن دست اخباري نباشد كه به اسم 
شايعه مطرح مي شوند و خوب كه براي عموم عادي شد، رنگ واقعيت 

به خود مي گيرند. 
هنوز داستان رفت و برگشت پيكان به قزوين فراموش نشده كه مطرح 
شدن بحث انتقال آن به مش��هد بار ديگر اين تيم را در صدر اخبار قرار 
داده اس��ت. خبري كه اگرچ��ه خيلي زود با واكن��ش مديركل ورزش 
و جوانان اس��تان خراسان و باش��گاه فرهنگي ورزش��ي پيكان مواجه 
و تكذيب مي ش��ود، اما نمي تواند از ش��دت نگراني هاي به  وجود آمده 
بكاهد، چراكه بار ديگر خاطرات تلخ انتقال تيم هاي فوتبال به شهرهاي 
مختلف را يادآور مي شود. داستان سفر ناكام پيكان به قزوين و دست از 
پا درازتر برگشتن اين تيم و ماجراي بخشيدن پاس باسابقه به همدان، 
تيمي كه روزي  حتي جام قهرماني در آسيا را نيز بالاي سر برده بود، اما 
سال هاست كه نشاني از آن در فوتبال ايران نيست و شايد ديگر حتي 

خواب حضور در سطح نخست فوتبال ايران را هم نبيند. 
اسم مش��هد در حالي به عنوان مقصد جديد پيكان به گوش مي رسد 
كه كمتر كسي است نداند اين اس��تان دو تيم باسابقه ابومسلم و پيام 
را در سطح نخست فوتبال كشور داش��ته كه اگر قرار به ادامه فعاليت 
در اين زمينه باشد، اولويت بي ترديد بايد با تيم هاي خود استان باشد 
تا تيم هايي كه قرار است رنج انتقال و هزينه هاي آن را متحمل شوند، 
خصوصاً كه پاس بهترين نمونه ناكام تصميمات خلق الساعه براي انتقال 
تيمي از يك استان به استان ديگر است. تجربه اي شكست خورده كه 
دليلي ندارد بدون هيچ مطالعه ميداني و فراهم كردن زيرساخت هاي 

لازم يك بار ديگر تكرار شود. 
متأسفانه سال هاست كه در ايام بخصوص ، شاهد مطرح شدن اينگونه  
تصميم های غيركارشناس��انه و شايعاتی هس��تيم كه هيچ مطالعه و 
برنامه اي پشت آن نيست و تنها براي جلب نظر مردم جهت دستيابي 
به اهداف پيش روي سياسيون است كه مطرح مي شود و دست آخر هم 
بعد از هزينه هاي مادي و معنوي كه از خود به جا مي گذارد به دس��ت 

فراموشي سپرده مي شود! 
ادعاهاي خودخواهانه اي كه جز در راستاي فريب مردم و افكار عمومي 
نيست و همانطور كه باشگاه پيكان نيز بدان اش��اره دارد با سوءنيت و 
جهت سوءاستفاده مطرح شده است، چراكه اگر غير از اين بود، آقايان 
به جاي انتقال يك تيم از شهري به ش��هر ديگر به صرافت سروسامان 
دادن اوضاع نابسامان تيم هاي شهر و اس��تان خود بودند كه بي ترديد 

مي تواند نتيجه اي بهتر در پي داشته باشد. 
مردم همدان هرگز نتوانستند آن ارتباطي را كه بايد با پاس برقرار كنند، 
چراكه پاس براي همدان نبود و همين مسئله بي ترديد يكي از مهم ترين 
دليل ناكامي انتقال بود. همانطور كه تيم فوتبال پيكان نتوانست نظر 
قزويني ها را به خود جلب كند. قزويني كه اگر م��ردم آن علاقه اي به 
فوتبال نداشتند، امروز شاهد حضور شمس آذر در سطح نخست فوتبال 
ايران نبوديم، اما همانطور كه همداني ها نتوانستند به عنوان صاحبخانه 
با پاس ارتباط برقرار كنند، قزويني ها هم همواره به عنوان يك مستاجر 
به پيكان نگاه كردند و اين عدم ارتباط باعث شد پيكان سرانجام راه رفته 
را بازگردد. اتفاقي كه در انتقال هاي بعدي نيز ش��اهد خواهيم بود اگر 
باز هم براس��اس تصميماتي آني و بدون در نظر گرفتن شرايط و مهيا 

كردن بستر لازم باشد. 
البته خبر انتقال پيكان به مش��هد خيلي زود از سوي خود اين باشگاه 
و همچنين مس��ئولان ورزش مشهد به ش��دت تكذيب شد، اما كاش 
آنچه طي روز هاي گذشته بر سر زبان ها افتاده، شايعه اي بيش نباشد 
و تمام آنچه اين روزها شاهد هستيم برنامه تبليغاتي و براي فريب افكار 
عمومي نباشد كه اين نه به سود مردم اس��ت و نه فوتبال ايران. اما اين 
شايعات مي تواند باعث سلب اعتماد شود، خصوصاً براي مردمي كه بعد 
از داستان هايي كه گريبان پاس و پيكان را گرفت، چشم شان به شدت 
از اين تصميمات ناآگاهانه و خلق الساعه جهت انتقال تيم هاي فوتبال 

به شهرها و استان هاي ديگر ترسيده است. 

 فاجعه اخلاقي ورزش را جدي بگيريد

اينجا  هيچ كس محترم  نيست!
يكي از شاخصه هاي هر ورزشكار اخلاق مداری، رعايت اصول اخلاقي 
است. اصولاً ورزش يكي از راه هاي ترويج مسائل اخلاقي و ورزشكاران 

هم عناصر انساني ترويج اخلاق مداري در سطح جامعه هستند. 
با وجود اين گس��ترش ورزش حرفه اي و سرازير ش��دن پول به ورزش 
باعث شده مقوله اخلاق و اخلاق مداري طي دهه هاي گذشته به حاشيه 
ورزش رانده شود. چنين شرايطي حتي به جايي رسيده كه در برخي از 
رشته ها بايد به جست وجوي اخلاق مداري پرداخت و عنان كار چنان 
از دست متوليان امر در رفته كه شاهد بي اخلاقي هاي مفرط، حتي در 

سطح هواداران و تماشاگران هم هستيم. 
بايد اعتراف كرد كه سوءمديريت حاكم بر ورزش كشور طي دهه هاي 
گذشته و نگاه صرف به نتيجه گرايي باعث شده امروز حتي در رشته اي 
چون كش��تي هم با معضل بي اخلاقي روبه رو باش��يم. حالا شما تصور 
كنيد وقتي كشتي به عنوان سردمدار فرهنگ، مروت و پهلواني با چنين 
چالشي روبه روست تكليف فوتبال، واليبال، رش��ته هاي رزمي و بقيه 
چه خواهد بود. بدون شك برگزاري جلسه و ميزگرد و استفاده شعاري 
از نمادهاي اخلاقي نمي توان��د دردي را دوا كند، همانگونه كه تاكنون 
نكرده اس��ت. از اين رو بايد با برنامه ريزي و برخورد درست با متخلفان 

كاري كرد كه مشكل به صورت ريشه اي حل شود. 
ديدار سفيران فرهنگي ورزش ايران با كيومرث هاشمي، وزير ورزش 
از جمله همين برنامه هاست كه اميدواريم فقط در حد حرف، برنامه و 
دورهمي آقايان باقی نماند و بتوان اثرات آن را بر ورزش كشور ديد. در 
جريان اين ديدار كه س��رمربيان تيم هاي ملي كشتي فرنگي و كاراته 
به همراه چند تن از پيشكس��وتان ورزش در آن حضور داشتند حسن 
رنگرز، سرمربي تيم ملي كشتي فرنگي بدون نام بردن از سعيد عبدولي 
و عادل بالي تبار گفت: »در رشته اي پهلواني مثل كشتي كه بايد مقيد 
به ارزش هاي اخلاقي بود، ما الي ماش��اءالله از قهرم��ان المپيكی مان 
تا مربي كه بايد معلم باش��د، بي اخلاقي ديديم.« در جريان برگزاري 
رقابت هاي انتخابي تيم ملي كشتي فرنگي، سعيد عبدولي مربي تيم 
خوزستان به عنوان تنها عنوان دار المپيك در سالن رقابت ها، شديداً از 
داوري اين رقابت ها انتقاد داشت و عادل بالي تبار، مربي سابق تيم ملي 
نيز پس از شكست ناصر عليزاده ضمن درگير شدن با عوامل برگزاري 
اين مسابقات و انتقاد شديد به داوري، الفاظ زشتي را خطاب به كادر 

فني تيم ملي به كار برد. 
سيدشهرام هروي، سرمربي تيم ملي كاراته از ديگر حاضران اين جلسه 
بود كه با ابراز تأسف از حاكم ش��دن چنين فضايي بر ورزش كشور به 
كم كاري ها اش��اره كرد و گفت: »متأس��فانه تاكنون آنطور كه بايد به 

صورت جدي روي بحث فرهنگ در ورزش ايران كار نشده است.«
غلامحس��ين پيروان��ي، پيشكس��وت فوتب��ال اي��ران اما دل پ��ري از 
بي احترامي ها داش��ت. مربي اخلاق مدار س��ال هاي دور خيلي خلاصه 
وضعيت اخلاق ورزش كشور را توصيف كرد: »احترام ها شكسته شده و 

هر كس هر طور كه دلش می خواهد به ديگران بي احترامي مي كند.«

دمير دوشغله!

 سرمربي 

 تيم ملي بسكتبال

به تيم تركيه اي پيوست

هاكان دمير هم به جمع سرمربيان دوشغله تيم ملي بسكتبال 

اشرف  رامین
اضافه ش��د. با اينكه جواد داوري در كنفران��س خبري خود با       خبر

خبرنگاران تأكيد كرده بود سرمربي تيم ملي به هيچ وجه نبايد 
در تيم باشگاهي فعاليت كند، اما ديروز خبر پيوس��تن دمير به تيم باشگاهي مانيساي تركيه 
رسانه اي شد! اين باشگاه در صفحه رسمي اش بازگشت دوباره هاكان دمير به مانيسا را تبريك 
گفته و سرمربي اهل تركيه نيز در صفحه خود اين موضوع را اعلام كرده است. اين وسط تيم ملي 
بسكتبال كشورمان است كه با مدل جديدي از بلاتكليفي دست و پنجه نرم مي كند. دمير قانوناً 
تا پايان ارديبهشت ماه با فدراسيون بس��كتبال قرارداد رسمي دارد و هنوز هم خبري مبني  بر 
قطع همكاري او منتشر نشده اس��ت. از طرفي برگزاري جلسات كميته  فني خروجي خاصي 
نداشته و گويا قرار بر اين شده كه مربي خارجي همچنان روي نيمكت تيم ملي بنشيند. با اين  
وجود شروع همكاري دمير با باشگاه تركيه اي، آن هم در اين برهه از زمان اتفاقي عجيب بود. 
دمير پيش از اين سرمربي مانيسا بود و بعد از اتمام ليگ تركيه به همكاري اش پايان داد و هدايت 
تيم ملي كشورمان را برعهده گرفت. سكان هدايت تيم بسكتبال ايران در جام جهاني و بازي هاي 
آسيايي هانگژو در دست هاكان بود و به رغم تأكيدش بر دفاع قوي تيم در هر دو رويداد، تيم ملي 
عملكرد ضعيفي داشت و پس از سال ها خبري از مدال بازي هاي آسيايي نشد. جدا از ضعف هاي 
شديد در دفاع و حمله، رفتارهاي پرخاشگرانه دمير كنار زمين و همچنين كنار گذاشتن برخي 
بازيكنان كليدي، حالا دوشغله شدن هاكان دمير چالش جديد بس��كتبال ملي است. انتظار 
مي رفت فدراسيون براي نجات تيم ملي برنامه ريزي ويژه داشته باشد، اما نه تنها خبري از برنامه 
نيست، بلكه سرمربي نيز به باشگاه سابقش برگشته است. محسن معزي فر، دبير فدراسيون در 
گفت وگو با ايسنا به يك بند مهم در قرارداد دمير اشاره كرده است: »در قرارداد دمير يك بند 
وجود دارد كه مي تواند با تيم هاي خارج از ايران قرارداد امضا كند و اين موضوع را از منبع رسمي 
اعلام مي كنيم. 99درصد مطمئنم چنين بندي در قرارداد او وجود دارد. منظور صحبت هاي 
داوري در خصوص عدم فعاليت سرمربيان تيم ملي در تيم هاي باشگاهي، باشگاه هاي داخلي 

هستند و ما هم اكنون تا ارديبهشت سال آينده با هاكان دمير قرارداد داريم.«

تكليف سرمربي 

شیوا  نوروزي
      گزارش  یک

جدي�د تيم مل�ي 
واليبال در نشست 
كميته  فني فدراس�يون مش�خص مي ش�ود. 
ش�وراي مش�ورتي، گزينه ه�اي روي ميز را 
بررسي كرده و قرار است تصميم نهايي توسط 
اعضاي كميت�ه  فني گرفته ش�ود. چهارمين 
نشست شوراي مشورتي فدراسيون واليبال 
با حضور كارشناسان و پيشكسوتان واليبال با 
حضور وحيد مرادي، سرپرس�ت فدراسيون 
برگ�زار ش�د و اعض�ا رزوم�ه روبرت�و پياتزا 
ايتالياي�ي، ويت�ال هاين�ن بلژيك�ي، آنجلو 
لورنزوتي ايتاليايي و سعيد معروف تنها گزينه 
ايران�ي را ارزياب�ي كردند و گوي�ا گزينه هاي 
ايتالياي�ي طرف�داران بيش�تري دارن�د. 
تيم ملي واليبال كش��ورمان پس از كسب نتايج 
ضعيف در لي��گ  ملت ها و به  رغ��م قهرماني در 
بازي هاي آس��يايي، اسير حواش��ي و اختلافات 
داخلي شديد ش��د و حتي با اس��تعفاي بهروز 
عطايي نيز آرامش حكمفرما نش��د. در اين بين 
ناكامي در كس��ب س��هميه بازي هاي المپيك 
انتقاده��ا را افزايش داده و درخش��ش در ليگ 
ملت هاي 2024 تنها راه باقيمان��ده براي رزرو 
كردن بليت بازي هاي پاريس اس��ت. در مرحله 
مقدماتي تيم  كشورمان 12 بازي انجام خواهد 
داد. اين رقابت ه��ا از اول خرداد ماه آغاز خواهد 
شد و ايتاليا، آرژانتين، صربستان و كوبا حريفان 

هفته ابتدايي ما خواهند بود. 
     

با توج��ه به زمان ك��م باقيمانده تا ش��روع ليگ  
ملت ها، روشن شدن تكليف سرمربي، تيم ملي را 
از سردرگمي نجات مي دهد. البته فدراسيون با 
سرپرست اداره مي شود و برگزاري انتخابات نيز 

اهميت زيادي دارد، ام��ا در حال حاضر انتخاب 
سرمربي اولويت اول است. علاوه  بر بررسي شرايط 
گزينه ها، حاضران در شوراي مشورتي نظراتشان 
براي انتخ��اب اعضاي كميته  فن��ي را نيز اعلام 
كردند تا در نهايت آنها گزين��ه نهايي را انتخاب 
كنند. مرادي، سرپرست فدراسيون واليبال در اين 
خصوص تأكيد داشت: »اعتقادم اين است كه اين 
شورا تحت عنوان شوراي مشورتي حفظ شود و 
از نظرات اين پيشكسوتان بهره ببريم، اما كميته 
 فني را بايد چابك تر و با حضور حدوداً 12 نفر از 
اعضاي شوراي مش��ورتي كه به هيچ وجه شائبه 
منفعت برايشان وجود نداش��ته باشد، تشكيل 
دهيم. تصميم نهايي درباره انتخاب سرمربي در 
كميته فني 12 نفره گرفته مي شود. تصميمات 
كميته فني بايد جاري باشد. سوابق اين مربيان 
براي همه حاضران ارسال شده است. همگي اين 
افراد را مي شناسيد و با اتكا به دانش خود و شرايط 
تيم مل��ي و قابليت هاي مربي نظر خ��ود را بيان 

كنيد و استدلال فني داشته باشيد.« 
اعضاي ش��وراي مش��ورتي هر يك ب��ه صورت 
محرمانه اسامي هشت نفر را براي تشكيل كميته  

فني به سرپرست فدراسيون ارائه كردند. 
     

از شوراي مش��ورتي خبر مي رسد اغلب نفرات بر 
انتخاب سرمربي ايتاليايي و حضور سعيد معروف 
به عنوان دستيار تأكيد داش��تند. ايرج مظفري 
ضمن مخالفت با سرمربيگري معروف گفت: »از 
ديد من سرمربی در س��طح تيم ملي بزرگسالان 
بايد س��وابق مربيگري در تيم هاي  ملي را داشته 
باشد و مربي باشگاهي نمي تواند گزينه باارزشي 
محسوب شود. در خصوص دو كانديد ديگر هاينن 
به شدت هوشمند عمل كرده كه خواسته سعيد 
معروف را به عنوان دس��تيار در كنار خود داشته 

باش��د، به همين دليل از پياتزا بالاتر اس��ت. اين 
بهترين و بدترين موقعيت براي معروف است اگر 
سرمربي ش��ود.« محمدرضا تندروان با تأكيد بر 
بي تجربگي معروف اظهار داش��ت:  »معروف كار 
مربيگري انجام نداده است. بايد ديد از نظر فني 
چه مشكلاتي داريم و كدام يك از مربيان به درد 
تيم ملي ايران مي خورد.« غلامرضا مؤمني مقدم 
نيز يكي از مخالفان حضور سعيد معروف به عنوان 
س��رمربي بود: »س��عيد معروف رزومه بازيكني 
خوبي دارد، اما در حوزه مربيگ��ري كاري انجام 
نداده است. در بين س��ه گزينه ديگر مربي  خوب 
اس��ت كه با فرهنگ ايران، نحوه اردوها و اخلاق 
بازيكنان آشنا باش��د. همچنين بايد روانشناسي 
خوبي داش��ته باش��د. پياتزا تنها كسي است كه 
با مليت ه��اي مختلف، حتي قط��ر كار كرده و با 
فرهنگ هاي مختلفی آش��نايی دارد. اين مربی 

تجربه خوبي هم از نظر مربيگري ملي دارد.«
     

سرپرس��ت فدراس��يون واليبال مدعي شد هر 
چهار گزينه موافقت شان را براي پذيرش هدايت 
تيم ملي كشورمان اعلام كرده اند. وحيد مرادي 
در گفت وگو با تس��نيم ش��رايط عقد قرارداد با 
سرمربي جديد را تشريح كرد: »همه گزينه هايي 
كه در حال حاضر به آنها رس��يده ايم و به عنوان 
گزينه نهاي��ي مطرح ش��ده اند، موافقت خود را 
براي حضور در ايران به عنوان س��رمربي اعلام 
كرده اند. آخرين گفت وگوي من با روبرتو پياتزا 
و ويتال هاينن بوده كه نتيج��ه آن را در كميته 
فني به اطلاع اعضا رساندم. قرارداد ما با سرمربي 
جديد به صورت 2+2+1 س��ال خواهد بود تا در 
صورت رضاي��ت، گام به گام با س��رمربي جديد 
پيش برويم. از طرفي برنامه اي بلندمدت و پنج 
س��اله را دنبال می كنيم. اگر ظرف همين چند 

روز هم با س��رمربي جديد به توافق برسيم، او تا 
پايان ماه »مي« )خ��رداد 1403( و اتمام فصل 
باش��گاهي نمي تواند به ايران بيايد. با اين حال 
مي خواهيم تكليف اين قضيه هرچه س��ريع تر 
روشن ش��ود. حضور در ليگ ملت هاي واليبال 
2024، آخرين فرصت ما براي گرفتن س��هميه 
المپيك اس��ت. بنابراين هر كاري از دس��تمان 
بربيايد انجام می دهيم تا سرمربي جديد هرچه 

سريع تر انتخاب شود و كارها پيش برود.«
سرپرست فدراس��يون از كم لطفي هاي صورت 
گرفته عليه خودش نيز گلايه داشت: »به اعتقاد 
من، سرپرست فدراسيون همان رئيس است، اما 
در زمان كوتاه تر و كمتر. نمي توان به اسم اينكه 
فدراسيون رئيس ندارد و سرپرست دارد، دست 
روي دست گذاش��ت و فقط نامه هاي روزمره را 
امضا كرد. نبايد فرصت سوزي كنيم تا روزنه هاي 
كوچك و اندك ما هم مس��دود شود. برخورد و 
جديت من در برخورد با مس��ائل فدراس��يون و 
واليبال باعث شده برخي دوستان ايراد بگيرند 
كه ناشي از كم لطفي و مطالعه كم آنهاست، وگرنه 
كارشناس��اني كه به ما مش��اوره مي دهند و در 
جلسات شركت مي كنند، همان هايي هستند كه 

در زمان آقاي داورزني هم در جلسات بودند.«
تش��كيل مجم��ع انتخابات��ي از ديگ��ر اهداف 
مديريتي مرادي اس��ت: »با جدي��ت به دنبال 
تشكيل كميسيون ها هس��تيم. مكاتبات لازم 
با وزارت ورزش انجام ش��ده اس��ت تا نماينده 
مورد نظر خود را اعزام كنن��د. هماهنگي هاي 
لازم انجام ش��ده تا اعضاي كميسيون ها هرچه 
سريع تر انتخاب شوند. قصد داريم تا پايان سال 
جاري، مجم��ع انتخاباتي فدراس��يون واليبال 
برگزار ش��ود و تنها منتظر تصمي��م وزير براي 

تاريخ برگزاري آن هستيم.«

حامد قهرماني

فريدون حسن

شكست بد توپچي ها در شب سال نو 

آرسنال  به  قهرماني  فكر نكند
آرسنال مي توانست حداقل در ش��ب سال نو ميلادي صدرنشين ليگ 
جزيره شود، اما مردان آرتتا حتي توان بردن تيم سيزدهم جدول رده بندي 
را هم نداشتند تا سال نو ميلادي را با يك شكست تحقيرآميز آغاز كنند. 
آرس��نال يك ش��نبه ش��ب مقابل فولام 2 بر يك باخت تا همچنان با 
امتياز در رده چهارم جدول رده بندي باقی بماند. آرسنال كه در دو   40
بازي قبلي خود در ليگ برتر نتوانس��ته بود به  پيروزي برسد با اميد به 

كسب سه امتياز به ديدار فولام رفت.
شاگردان  آرتتا با اينكه با گل زودهنگام ساكا پيش افتادند، اما در نيمه 
اول دروازه شان را توسط  خيمنز بازشده ديدند و در نيمه دوم گل ديگري 
از بابي ريد دريافت كردند تا در نهايت  شكست بخورند و بعد از شكست 

هفته قبل مقابل وستهام دومين شكست پياپي را  تجربه كنند.  
اما مشكل آرسنال تنها شكس��ت مقابل فولام نبود. اين تيم به لحاظ 
روحي و رواني براي اين مسابقه آماده نبود. درگيري دو بازيكن آرسنال 
بعد از دريافت گل مساوي حكايت از وجود بحران در ميان توپچي هاي 
لندن دارد. گابريل و دكلان رايس بحث تندي با هم داشتند و متعاقب 
آن تيم گل دوم را هم دريافت كرد. بعد از دريافت اين گل، آرس��نال 
عملًا ميانه ميدان را به فولام داد و هي��چ انگيزه اي براي بردن بازي از 
خود نش��ان نداد تا در نهايت ديداري را كه مي توانست پيروز آن باشد 

با شكست به پايان برساند. 
دكلان رايس بعد از شكست مقابل فولام با انتقاد از اينكه بازيكنان از حالا 
به فكر قهرماني هستند، گفت: »صحبت زيادي در رسانه ها ديده می شود 
كه مدام از اين موضوع مي گويد كه آرسنال امسال قهرمان رقابت هاي 
ليگ برتر خواهد شد، اما ما حاضر نيستيم به چنين مسائلي فكر كنيم. 
در حال حاضر مانعي بر س��ر راه ما قرار گرفته اس��ت، ام��ا زمانی برای 

مضطرب شدن و ترسيدن نداريم. بايد همچنان مثبت نگر بمانيم.«
اما آرتتا، سرمربي آرس��نال با توصيف »س��خت و دردناك« براي اين 
شكست گفت: »روز سخت و دردناكي بود. اگر بخواهم جمع بندي كنم 
بايد همين را بگويم؛ روز سخت و  دردناكي بود! اين فرصت را داشتيم 
كه بعد از 20 بازي سخت و دشوار به صدر جدول  برسيم. سه روز پيش 
ديداری را باختيم كه در آن سزاوار برد بوديم، ولي امروز داستان فرق 
 داش��ت.  ما به اندازه كافي خوب نبوديم. ريتم لازم براي كنترل حريف 
را نداشتيم و نتوانس��تيم آنها  را تهديد كنيم. در اينكه حريف امروز از 
ما بهتر بود هيچ شكي وجود ندارد.  تلاش كرديم، اما وقتي نمي توانند 
نتيجه را تغيير بدهند چه فايده اي دارد. ما نه در نيمه اول و نه در نيمه 

 دوم خودمان نبوديم و هر كاری كرديم، فايده ای نداشت. «

مجيد جلالي كه به تازگي تحت عنوان مدير توسعه 
و پيش�رفت فوتبال )تكنيكال دايركت�ور( به كادر 
فدراسيون اضافه شده است، روز گذشته ديداري 
با اعضاي كادر فن�ي تيم ملي داش�ت. ديداري كه 
در واقع جلس�ه هم انديش�ي جلالي ب�ا قلعه نويي 
و دس�تيارانش بود. در اين جلس�ه ك�ه مدير فني 
فدراس�يون فوتبال  و س�اير اعضاي كادرفني تيم 
ملي فوتبال نيز حضور داش�تند، ن�كات متعددي 
مورد بررسي قرار گرفت كه مهم ترين آن، آمارهاي 
جام ه�اي جهان�ي 2018 و 2022 و همچني�ن جام 
ملت هاي آسيا2019 بود. ضمن اينكه مقايسه اي هم 
بين آمار هاي جسماني و فني تيم ملي فوتبال ايران 

با استاندارد هاي روز فيفا و اي اف سي انجام شد.

 اعضاي 
 شوراي مشورتي
با سرمربيگري 

ايتاليايي ها موافق 
هستند

گزينه ها  منتظر تصميم  فدراسيون

كوپا دل ری

هوادا

 مزايده فروش تجهيزات راديويى و مخابراتى بانك سپه واقع در استان خراسان رضوى
به شماره 543/1402/05    (نوبت اول)

بانك سپه   در نظر دارد تجهيزات راديويى و مخابراتى خود واقع در استان   خراسان رضوى را   از طريق مزايده عمومى، با جزئيات مندرج در اسناد مزايده 
و بهره گيرى از سـامانه تداركات الكترونيكى دولت "ستاد" (به نشانى الكترونيكى www.setadiran.ir) و با شـماره مزايده 1002050190000008 به 

صورت الكترونيكى و يكجا و يكپارچه به فروش برساند.
  تاريخ انتشار مزايده در سامانه ستاد: ساعت 10:00 صبح روز شنبه به تاريخ 1402/10/09 .

  آخرين مهلت دريافت اسناد مزايده: ساعت 09:00 روز پنجشنبه به تاريخ 1402/10/21 .
   آخرين مهلت ارسال پيشنهاد: ساعت 08:00 روز دوشنبه به تاريخ 1402/11/02

    زمان بازديد: از روز يكشنبه به تاريخ 1402/10/10 لغايت پنجشنبه به تاريخ 1402/10/28 از ساعت 07:00 الى 13:30 (بازديد همه روزه به جز ايام تعطيل مقدور مى باشد).
      نحوه فروش: نقد 

لطفاً به اصلاحات احتمالى مزايده كه در آگهى نوبت دوم كه در روزنامه سراسرى / محلى خراسان در روز شنبه به تاريخ 1402/10/16 منتشر و يا در سايت بانك سپه به نشانى 
الكترونيكى www.banksepah.ir مندرج مى گردد و تا پايان آخرين مهلت ارائه پيشنهادات ملاك عمل مى باشد، توجه فرماييد.

      توضيحات و شرايط:
1. متقاضيان محترم درصورت نياز به كسـب اطلاعات بيشـترو هماهنگى هاى لازم مى توانند با شـماره تلفن 05137644766 داخلى 8637 دايره پشـتيبانى بانك سـپه                   

مديريت شعب استان خراسان رضوى تماس حاصل فرمايند.
2. شركت در مزايده صرفاً از طريق سامانه تداركات الكترونيكى دولت "ستاد" مى باشـد و كليه مراحل فرآيند مزايده شامل خريد و دريافت اسناد مزايده، پرداخت تضمين 

شركت در مزايده (وديعه)، ارسال پيشنهاد قيمت و اطلاع از وضعيت برنده بودن مزايده گران محترم از اين طريق امكان پذير مى باشد.
شناسه آگهى:31632542. كليه اطلاعات تجهيزات شامل مشخصات ، شرايط و نحوه فروش در برد اعلان عمومى سامانه مزايده قابل مشاهده، بررسى و انتخاب مى باشد.

عدم حضور مسئولان در فينال ليگ برتر وزنه برداري ، دلخوري شديد 
سجاد انوشيرواني، رئيس فدراسيون وزنه برداري را به دنبال داشت:       چهره

»تمام تلاش ما اين است كه وزنه برداري ديده شود و از تمام ظرفيت موجود هم استفاده مي كنيم. 
تمام قهرمانان المپيك را دور هم جمع كرده ايم و در جريان مس��ابقات 

ليگ نيز حضور داش��تند. س��عي كرديم رقابت ها در حد استاندارد 
بين الملل��ي برگزار ش��ود و حتي ت��ي وي وال گذاش��تيم تا هيجان 
مسابقات بالا برود، اما متأسفانه چندمين مسابقه است كه از مسئولان 
ورزش دعوت مي كنيم كه حضور پيدا كنند، ولی اين اتفاق نمي افتد. 
وزنه برداري نبايد اينطور ناديده گرفته شود. جامعه وزنه برداري فكر 

مي كند ما با وزارت ورزش و كميته ملي المپيك مشكل و اختلاف 
داريم، در صورتي كه اينطور نيس��ت و هم��واره همراه و تابع 
بوده ايم، اما وقتي هيچ مسئولي به مسابقات نمي آيد، چطور 
از شركت ها و اسپانس��رها دعوت كنيم. انتظار داريم براي 
وزنه برداري ارزش بيشتري قائل شوند. اگر دوستان اميدي 
به اين رش��ته ندارند رس��ماً اعلام كنند تا ما هم تكليف 
خودمان را بدانيم. در حال حاضر نصف كشتي هم بودجه 
نمي گيريم. احساس ما اين است كه در مورد حمايت از 
وزنه برداري اعمال سليقه صورت مي گيرد، وقتي حتي 

صداوسيما هم ما را همراهي نمي كند.«

براي وزنه برداري ارزش قائل شويد

هم انديشي قلعه نويي با جلالي
قاب


